
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ann Kajson Carlqvist 

 

På Socialnämndens möte den 13 december föredrog förvaltningschefen följande: De senaste 
framtagna ekonomiska prognoserna visar på ett betydligt större underskott än vad som tidigare 
varit känt. Detta är utifrån de ekonomiska rapporter som kommit från ekonomiavdelningen.  

Förvaltningen har nu tagit in extern konsult för att utreda detta ytterligare.  

Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande Ann Kajson Carlqvist är följande:  

• Finns det fler förvaltningar som är drabbade / eller kan vara drabbade av felaktiga ekonomiska 
prognoser i likhet med Socialförvaltningen?  

SVAR: Det största underskottet finns hos Socialförvaltningen. Det finns även ett underskott hos 
samhällsbyggnadsförvaltningen, som framför allt beror på det nya pensionsavtalet inom 
räddningstjänsten, samt tekniska serviceförvaltningen där underskottet beror på de dystra 
ekonomiska tider vi har haft som exempelvis höjda bränslepriser, inflation, räntekostnader med 
mera. Dessa prognoser har presenterat löpande till KS samt KF. Utöver detta så behöver kostnader 
för att återställa byggnader och mark efter stormen Babet att belasta 2023 

 

• Om svaret är ja och det visar sig vara underskott. Hur kommer detta att finansieras?  

SVAR: - Den kommer att finansieras via finansen* som går plus med 65 miljoner kronor, enligt 
prognosen i slutet av november månad.  

• Om underskottet är betydligt mer än vad som tidigare varit känt eller att underskottet framkommer 
i nämnderna, likt det som framkommit i Socialnämnden. Hur kommer underskottet att påverka 
verksamheten i berörda nämnder?  

SVAR: Tittar vi på 2023 så hänvisar jag till tidigare svar, vi går med överskott på finansen vilket gör 
att berörda nämnder inte kommer att beröras nämnvärt. Budget 2024 så justeras detta bla genom 
PKV (4,1%) som varje nämnd räknas upp med, samt de ökade driftskostnader som tillkommer då vi 
bla öppnar upp nya boende mm. 

• Hur kommer det nu framkomna underskott som föreligger i Socialnämnden att påverka 
verksamheten?  

SVAR: Under 2023 har det inte haft någon påverkan på verksamheten. Under 2024 gör vi en 
satsning på socialförvaltningen, vad denna satsning exakt kommer att innebära för förvaltningen 
verksamhet ansvarar nämnden för. Vi avvaktar också den slutrapport som kommer efter den 
ekonomiska genomgången via konsultföretaget Serkon.  

*Förtydligande vad finansen innehåller: 

• Skatteintäkter och generella statsbidrag 
• Räntekostnader och ränteintäkter 
• Eventuella reserverade medel för senare användning 

 

Trelleborg den 12 januari 2024 



Ann Kajson Carlqvist  KSO 


